
Den 28. juni 2006 

Til Sundheds- og Omsorgsudvalget

Vedr. høring om ”medicingennemgang hos polyfarmacipatienter i almen praksis”

Med mail af 23. juni 2006 er ældrerådene anmodet om en udtalelse om en medsendt 
indstilling, der var i Sundheds- og Omsorgsudvalgets møde den 22. juni 2006, med et forslag 
om ”en lægelig systematisk medicingennemgang af ældre over 65 år, der får mere end 4 
lægemidler dagligt”  

Ældrerådene har ved en række forskellige lejligheder drøftet medicinproblemer, ikke alene 
på plejeboligområdet, men tillige mere generelt, og man er meget tilfredse med en 
gennemførelse af det fremlagte forslag.

Man håber, at den overmedicinering, der ind imellem finder sted, hermed kan blive 
begrænset.

En forudsætning for et godt resultat er selvsagt, at det for den enkelte ikke stopper med en 
gennemgang, men at der tages skridt til ajourføring af medicineringen af den enkelte 
herunder, at for gammel medicin og medicin, der ikke længere er i brug bortskaffes efter 
bestemmelserne herom.

Rådene er meget interesseret i at blive holdt orienteret om forløbet af gennemgangen

Ældrerådene har ikke herudover bemærkninger til sagen.

Med venlig hilsen

Frank Hansen Bent Johansen
Næstformand


